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PROTOKÓI, NR 9/03
Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLNICTWA I INTEGRACJI

z rNIA EUROPEJSKA
OGBYTEGO W DI\IU 24.09.2003 ROKU.

Kornisja w skladzie wg listy obecnoÉci stanowi4cel zalqcznik do niniejszego

protokolu roryoczEla obrady wg nastgpuj4cego porz4dku:

i.Rozpoczgcie obrad

2.Analiza materialów na sesjg

3. Rozpatrzenie ofert na material siewny na okres jesienny.

4.Bie24ce sprawy rolnicfwa

5.Problem rolnictwa na terenie Gminy i stan przygotowaú w zakresie integracji

z Uni4 Europejsk4.

Ad.l Przewodniczqcy komisji p. Krzysztof Swietlik przywita\ czlonków komisji

i przybytych goSci, a nastgpnie poprosil o rozpoczgcie obrad.

AD.2 Radni przeanalizowali materialy na sesjg Rady Miejskiej W tej kwestii Zadnych

uwag i wniosków nie zgloszono.

AD.3 Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami przedstawila informacjg

o mozliwoÉciach nabycia materialu siewnego jesieni4 2003 roku.(stanowi ono zalEcznlk

do niniej s zego protokolu).

AD.4 W tym punkcie radni poruszyli problem doplaty do materialu siewnego ze

érodków unijnych.



- p. LeÉniewska powieüiata, ze problemy na terenie naszej gminy byly i sq nadal.

Nie ma takiej gminy, Zeby ich nie bylo (przynajmniej tak mi sig wydaje).

- Przewodnicz4cy-Krzysztof Swietlik zapfial:,,Je2eli chodzi o naszq gming?"

- -p.LeSniewska: MyÉlp, 2e wskaznik sip poprawil je2eli bpdzie taka sama

procedura to przetrwamy.

- Radny Teofil Spk zapytal. ,,Czy nasza gmina korzysta z SAPARDU?"

- P. Lesniewska: O ile rni wiadomo pieniqdze z SAPARDU se na wodociqg.

A takze zudzialem SAPARDU mySlany jest wniosek na Raków i Kulczyzng.

- radny Teofil Sgk: ,,A czy z tego tytulu s4 doplaty do maszyn?"

- P. LeSniewska. wnioski do I rnaja 1004 roku bede realizowane.

AD.5 Przewodniczqcy-Krzysztof Swietlik zapylal. ,,Stan przygotowania z Uni4

Europejsk4?"

- p. Lesniewska: w naszym urzpdzie tq dziataLnoSci4 zajrnuje sig pani Monika

Mucha. BVty organizowane szkolenia. Ale t4 kwestig najlepiej p. Monika Mucha

wyjaSni .

-radny Baraúski:,,OdnoÉnie zalesienia"?

-p. Lwéniewska: W okresie jesiennym sip nie zalesia. Plan Zagospodarowania

Przestrzennego obejmuje do nastEpnego roku.

Do I maja nastgpnego roku nie obejmuje i juz nie bgdzie mial zastosowania.

Aktualnie mamy ustawy, dyrektywy wejd4 w zycie w przyszlym roku .Od lutego b.r

zostaty zrealizowane. Mamy tak2e opracowany szacunek :2 plony:

Srednia 5 zbóz -28,9 zl

My3lg, 2e trzeci bgdzie taki sam.

AD.6 Na tym zakonczono obrady Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejsk4.

Protokolowala:

Karolina lvkoz

Przewodn iczqcy Korni sj i

Krzysztof Swietlik


